
Saksprotokoll i Yrkesopplæringsnemnda - 05.03.2018  
 
Tom Knudsen : 
 
Medlemmer i Yrkesopplæringsnemnda som ikkje har Nettbrett bør få dette utdelt, ber adm. ta dette opp 
med Fylkessekretariatet. 
 
Ønskje om fellesmøte mellom Yrkesopplæringsnemnda i Sogn og fjordane og Hordaland, ber 
fagopplæringssjefen om å finne dato for dette. 
 
Anne Sara Svendsen: 
 
Orienterte om endelig svar Fagopplæringskontoret har gitt til Fylkesmannen etter tilsyn. 
 
Gjennomgang av gjeldande  retningslinje for tap av godkjenning, denne er frå 2011 og ein ser behov for ein 
gjennomgang. Nytt forslag vil bli utarbeid som vil bli drøfte i Yrkesopplæringsnemnda før den kjem opp som 
sak. 
 
Gjennomgang av: Handlingsplan flere læreplasser 2018 
 
Torbjørn Mjelstad: 
 
Presenterte søkertall pr. 01.03.2018, oversikt vil også bli sendt ut på e-post. 
 
 


